



2027 年溫布頓網球錦標賽美國運通優先購票條款及細則

1. 所有 2027 溫布頓網球錦標賽美國運通優先購票（「優先購票」）將於 2026 年 7 月 13 日晚上 9 時開始至 2026 年 8 月 17 日下午 5 時（香港時間）結束（「優惠期」），或全部優先購票售罄之時終止。（以較早者為準）。
2. 美國運通卡會員必須於優惠期內以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）全數簽賬，方可享有優先購票。優惠不適用於以美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡簽賬。
3. 優先購票只適用於指定訂票網站購買 2027 溫布頓網球錦標賽套票，指定訂票網站只提供英語版本（<https://go.amex/Qzd2JZ>）。
4. 優先購票先到先得，售完即止。以英國以外地區簽發的合資格卡簽賬將被收取外幣簽賬率及手續費，詳情請參閱相關美國運通卡資料概要及收費表及條款及細則。
5. 套票價錢不包括交通及住宿費用，所有套票將以電子形式發出。
6. 每票只限 1 人，所有已訂購或已發出之套票均不可取消、退款或更換。
7. 優先購票或不適用於指定日子，詳情請參閱指定訂票網站。
8. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由 Compass Contract Services (UK) Limited 在英國註冊的商業名稱，公司編號為 2114954 的 Keith Prowse（「Keith Prowse」）負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及／或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
9. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
10. 美國運通及 Keith Prowse 保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
11. 如對此優先購票有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
12. 如有任何爭議，美國運通及 Keith Prowse 保留最終決定權。
13. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。



14. 其他條款及細則適用，詳情請參閱指定訂票網站。



溫布頓官方網店 8 折優惠條款及細則

1. 優惠期由 2026 年 6 月 22 日至 2026 年 7 月 19 日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
2. 如要享用優惠，美國運通卡會員必須於優惠期內以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）全數簽賬，方可獲享優惠。優惠不適用於以美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司於香港簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡簽賬。
3. 合資格卡會員使用合資格卡於指定官方網店購物，可享原價 8 折優惠。所有銷售均為最終銷售，且不能與任何其他優惠同時使用。
4. 此優惠只適用於指定官方網店購物，指定官方網店只提供英語版本（<https://shop.wimbledon.com/>）。
5. 所有產品數量有限，售完即止。以英國以外地區簽發的合資格卡簽賬將被收取外幣簽賬率及手續費，詳情請參閱相關美國運通卡資料概要及收費表及條款及細則。
6. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及／或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
7. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
8. 美國運通及商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
9. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
10. 如有任何爭議，美國運通及商戶保留最終決定權。
11. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
12. 其他條款及細則適用，詳情請參閱指定訂票網站。



The Championships, Wimbledon 2027 Amex Presale Terms & Conditions

1. Presale to The Championships, Wimbledon 2027 ("Presale") packages starts at 9pm on July 13, 2026 till 5pm on August 17, 2026 (Hong Kong Time) ("Promotion Period") or when all available packages for the Presale are sold out that whichever comes first.
2. To enjoy the Presale, Cardmembers must settle the payment in full with American Express® Cards issued by American Express International, Inc. ("American Express") ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers") within the Promotion Period. Payment made with the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible to enjoy the Presale.
3. The Presale is only applicable to the purchase of packages to The Championships, Wimbledon 2027 at the designated website. The designated website is only available in English (<https://go.amex/Qzd2JZ>).
4. The Presale is on a first-come-first-served basis and available while stock lasts. Foreign exchange fees and charges apply for payments made with Eligible Cards issued outside of the UK. Please refer to the relevant Card's Key Fact Statement and Terms and Condition for details.
5. Package price does not include transportation or accommodation. E-Tickets will be issued for all packages.
6. Each package admits one person only. All packages booked or issued cannot be cancelled, refunded or exchanged.
7. Blackout dates may apply and please refer to the designated website for details.
8. Keith Prowse, a trading name of Compass Contract Services (UK) Limited which is registered in England under company number 2114954 ("Keith Prowse") is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
9. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal



- injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
10. American Express and Keith Prowse reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Presale at any time without prior notice.
 11. In case of any enquiry related to the Presale, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
 12. In case of any dispute, American Express and Keith Prowse reserve the right of final decision.
 13. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
 14. Other Terms & Conditions apply. Please refer to the designated website for details.



The Official Wimbledon Online Store 20% Savings Terms & Conditions

1. The 20% savings ("Offer") is valid from June 22, 2026 till July 19, 2026, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. To enjoy the Offer, Cardmembers must settle the payment in full with American Express Cards issued by American Express International, Inc. ("American Express") ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers") within the Promotion Period. Payment made with the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible to enjoy the Offer.
3. Eligible Cardmembers can enjoy 20% savings on the original price of available products at the designated website for purchases made with an Eligible Card. All purchases made are final and the Offer cannot be combined with any other offers.
4. The Offer is only applicable to the purchase of products at the designated website. The designated website is only available in English (<https://shop.wimbledon.com/>) .
5. Products are subject to limited quantity and available while stocks last. Foreign exchange fees and charges apply for payments made with Eligible Cards issued outside of the UK. Please refer to the relevant Card's Key Fact Statement and Terms and Condition for details.
6. The Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
7. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
8. American Express and the Merchant reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
9. In case of any enquiry related to the Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
10. In case of any dispute, American Express and the Merchant reserve the right of final decision.



11. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
12. Other Terms & Conditions apply. Please refer to the designated website for details.